
Protokoll fört vid det 17:e årsmötet för Linderödsåsens älgskötselområde 2OL7-03-2Li

Svensköpsgården i Killhult.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Leif Kristiansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Ett 40-tal

deltagare deltog på årsmötet.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordinarie ordförande Leif Kristiansson valdes till ordförande och ordinarie

sekreterare Kjell Johansson valdes till sekreterare.

v 
§ 3 Val av två personer jämte ordförande att justera dagens protokoll, samt vara

rösträknare om behov uppstår

Per lsaksson och Krister Persson valdes.

v 
§ 4 Godkännande av dagordningen

Dagordn ingen godkändes.

§ 5 Fråga om kallelse skett i rätt tid och på rätt sätt

Kallelse och utskick har gått via post och e-mail och att detta har skett på riktigt sätt

och i rätt tid godkändes.

§ 6 Justering av röstlängd

Om röstning blir aktuell erfordras fullmakt om man är ombud för medlem som

jakträtts innehavare eller markägare.

§ 7 Uppläsning av föregående årsmötes protokoll

Sekreteraren läste upp föregående års årsmötes protokoll som godkändes och lades

till handlingarna.

§ 8 Styrelsens årsberättelse

Styrelsen har under året haft 3 möte. Dessutom deltagit i informationsmöten i AFO.

§ 9 Revisorernas årsberättelse

Revisorernas årsberättelse uppliistes av kassören och godkändes.

§ 10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen under det gångna året

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.



Protokollfört vid det 17:e årsmötet för Linderödsåsens älgskötselområde 2OL7-O3-2Li

Svensköpsgården i Killhult.

§ 11 Ordförandens redogörelse för gångna årets avskjutning och andra händelser som

berör älgskötselområdet

I hela södra ÅfO sk<its 1 tjur och L1 kalvar. lnom vårt ÄSfO sköts 3 kalvar samt

ytterligare 3 kalvar i A område.

Med resultat av älgobs och spillningsinventering görs bedömningen att det finns 1

älg/LOOO Ha i vinterstam. lnventeringarna visar på en svag uppgång. Målet för

v 
älgskötselområdet är 3 älgar/7 000 Ha.

Lika många älgar dör av andra orsaker som av jakt.

. § 12 Godkännande av nya medlemmar

2 nya medlemmar som godkänts av styrelsen godkändes av årsmötet och

välkomnades till vårt ÄS«O.

§ 13 Redovisning av älgskötselplanen för 2OL5-2OL7

Planen för 2OL7 var att öka med en kalv till 4 st, men styrelsens förslag var att behålla

2016 års avskjutning till 3 st. I övrigt samma. Årsmötet fastslog styrelsens förslag.

Fika med kaffe och bulle

§ 14 Styrelsen föreslår framflyttning av jaktstart med L4 dagar

Årsmötet beslutade om att flytta fram årets jaktstart till lördagen den 21:e oktober.

§ 15 Styrelsens förslag till areal och avskiutningsregler för jaktåret2Ot7 (oförändrat)

-' Styrelsens ftirslag godkändes av årsmötet.

§ 15 lnkomna motioner.

,: lnga inkomna motioner.

§ 17 Val av ordförande för 2OL7

Sittande Leif Kristiansson valdes som ordförande for 2OL7.

§ 18 Val av styrelseledamöter för två år

I tur att avgå Leif Johnsson, Lennart Andersson och Kjell Johansson. Valberedningens

förslag på omval godkändes.



§ 19 Val av revisorer för 1 år

Nuvarande Mats Nilsson med personlig suppleant Lars-Erik Nilsson, samtJörgen

Arvidsson med personlig suppleant Tommy Håkansson.

Valberedningens förslag på omval av samtliga godkändes.

§ 20 Val av valberedning för det kommande året

Nuvarande Kurt Espersson (sammankallande) omvaldes av stämman.

Nuvarande Bonde Persson hade avsagt omval och istället valdes Bengt Andersson.

Nuvarande suppleant Lars Olsson valdes till ordinarie och suppleanter ströks.

§ 21 Fällavgifter

Tidigare fällavgift på tjur 1 000 kr och 100 kr för kalv beslutades att gälla även för
2077.

§ 22 Medlemsavgift

Beslutades om styrelsens förslag att behålla nuvarande 100 kr för 2077.

§ 23 Övriga frågor

ÄS«O bjöd på varsin saltsten som kunde tagas med från mötet.

§ 24 Mötet avslutas

Ordförande Leif Kristiansson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Sekreterare Ordförande

KjellJohansson Leif Kristiansson
/t

Justerare Justerare

Per Isaksson Krister Persson


